
PROTOKÓŁ NR IV/2018 

z nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 4 grudnia 2018 r.  

 

Obrady otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta – Irena Renduda – Dudek, 

stwierdzając na podstawie listy obecności prawomocność obrad. 
 

Sesja odbyła się w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego, rozpoczęła się  

o godz. 15.03. 
 

Następnie Przewodnicząca powitała gości zaproszonych na sesję. 
 

W sesji udział wzięli: 

1) Radni RM - zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1  

        do protokołu) 

2) Wiceprezydent Miasta – Piotr Dasios 

3) Wiceprezydent Miasta – Dominik Smoliński 

4) Skarbnik Miasta – Sławomir Kijak 
 

Nieobecni radni: Daniel Strojny, Marta Woźnicka – Kuzdak. 

 

Ad II/ Przedstawienie porządku obrad: 

Przewodnicząca Rady Miasta I. Renduda - Dudek – Porządek obrad dzisiejszej 

sesji otrzymaliśmy wraz z materiałami. Czy ktoś z Państwa Radnych ma uwagi 

do porządku obrad, chciałby coś dodać? Nie widzę, w takim razie przechodzimy 

do realizacji porządku obrad.  

Radni RM obradowali według zaproponowanego porządku obrad: 

II. Przedstawienie porządku obrad. 

III. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1) uchylająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej  

dla Województwa Świętokrzyskiego, 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2018 r., 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2018 – 2023. 
 

IV. Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 
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Ad III/ Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) Przewodnicząca Rady Miasta – I. Renduda – Dudek – Wszyscy się już 

zalogowali, a więc przechodzimy do realizacji porządku obrad dzisiejszej sesji. 

Pierwszy projekt uchwały uchylający uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego. Projekt uchwały był 

opiniowany przez Komisję Budżetu. Proszę Radnego Włodzimierza Steca  

o podanie nam opinii komisji.   

Przewodniczący Komisji Budżetu RM – Wł. Stec – Komisja Budżetu 

pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miasta – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy Państwo 

Radni mają uwagi do projektu tej uchwały? Nie widzę, w takim razie 

przechodzimy do głosowania projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego. Kto jest za 

przyjęciem projektu tej uchwały proszę o podniesienie ręki i przyciśnięcie 

przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Uchwałę podjęliśmy 

jednogłośnie.  

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę uchylającą uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego 

Patrz uchwała Nr IV/9 /2018 – załącznik nr 2 do protokołu. 

 

2) Przewodnicząca Rady Miasta – I. Renduda – Dudek – Przechodzimy  

do kolejnego punktu porządku obrad, mianowicie – projekt uchwały 

zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2018 r. Projekt uchwały również był opiniowany przez 

Komisję Budżetu. Proszę Radnego Włodzimierza Steca o podanie nam opinii 

komisji. 

Przewodniczący Komisji Budżetu RM – Wł. Stec – Komisja Budżetu 

pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Miasta – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy Państwo 

Radni mają uwagi do projektu tej uchwały? Nie widzę, w takim razie 

przechodzimy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na rok 2018? Przyciskamy przycisk i podnosimy rękę. Kto jest 

przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że również i tę uchwałę podjęliśmy 

jednogłośnie.  
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Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2018. 

Patrz uchwała Nr III/10 /2018 – załącznik nr 3 do protokołu. 

 

3) Przewodnicząca Rady Miasta – I. Renduda – Dudek – I kolejny projekt 

uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2018 – 2023. Proszę 

Przewodniczącego Komisji Budżetu o podanie opinii komisji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu RM – Wł. Stec – Komisja Budżetu 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miasta – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy Państwo 

Radni mają uwagi do projektu tej uchwały? Nie widzę, w takim razie 

przechodzimy do głosowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata  

2018 – 2023. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały proszę  

o naciśnięcie przycisku i podniesienie ręki. Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? Stwierdzam, ze tę uchwałę również podjęliśmy jednogłośnie.  

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata  

2018 – 2023. 

Patrz uchwała Nr IV/11 /2018 – załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta – I. Renduda – Dudek – W tym momencie 

wyczerpaliśmy już porządek obrad dzisiejszej sesji. Mam jeszcze dla Państwa 

dwie informacje. Mianowicie pierwsza rzecz – Zespól Interdyscyplinarny  

ds. Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie Gmina Ostrowiec Świętokrzyski – 

zaprasza Państwa Radnych na konferencję organizowaną w ramach kampanii 

„Biała Wstążka”, tj. 13 grudnia 2018 r. o godz. 13.00. Konferencja odbędzie się 

w Sali konferencyjnej w Centrum Kształcenia Ustawicznego ul. Sandomierska 

26A.  

I druga sprawa, zapraszam Państwa Radnych w imieniu Prezydenta Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego i Panów Wiceprezydentów na uroczyste 

rozświetlenie choinki na Rynku naszego miasta. Będzie to miało miejsce  

6 grudnia 2018 r. o godz. 16.00. A już samo rozświetlenie choinki, bo wcześniej 

będą występy artystyczne, będzie o godz. 18.00 i wów3czas również będzie 

pokaz sztucznych ogni. Zapraszam serdecznie w imieniu Prezydentów Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego.  
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Ad IV/Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego: 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – I proszę Państwa, ponieważ 

wyczerpaliśmy porządek obrad, w takim razie stwierdzam, że zamykam obrady 

nadzwyczajnej, czwartej sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego.  

Do widzenia Państwu! 

 

Sesja Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego zakończyła się o godz. 15. 11. 

 

 

Protokołowały: Przewodniczyła: 

  

 Przewodnicząca Rady Miasta  

Ostrowca Świętokrzyskiego 

Marta Kamińska  

Eliza Kaniewska Irena Renduda – Dudek 

  

 


